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مدیریت مصرف خون 
هزینه های بیمار و اقتصاد 
جامعه را کاهش می دهد

 چرا »مصاحبه« 
 قبل از پایان کار 
تعطیل شد؟

یادداشت خبر
چرا همیشه سریال خوب نمی سازیم ؟
بانوی عمارت بنای عمارت 
جدید در سریال سازی  

سعید سرفرازیان 
یکی دو هفته از اتمام سریال  بانوی 
اما  گذشته  سیما  سوم  شبکه  در  عمارت 
هنوز مخاطبان و مردم از زیبایی و جذابیت 
این  زنند.  می  حرف  نظر  مورد  سریال 
یک  موفقیت  یعنی  ها  حرف  و  ها  بحث 
و  گان  کننده  تهیه  یعنی  تلویزیونی  اثر 
اند به ذائقه  کارگردان سریال موفق شده 
آن  برای  و  برده  پی  مخاطب  خواست  و 
ذائقه اثر دلخواه را خلق کنند . همین نکات 
این سوال را در ذهن ایجاد می کند چرا 
سیما همیشه در راهی قدم نمی گذارد که 
دهد  ارائه  قبول  قابل  و  محصولات خوب 
کلیشه  و سوژه های  تکرار  دام  در  ؟ چرا 
های  لایه  در  هنوز  وقتی  ؟  افتد  می  ای 
تاریخ نچندان دورایران  موضوعاتی هست 
وقتی به آنتن تلویزیون می آیند بیننده را 
مجذوب خود  می کنند چرا به موضوعاتی 
می پردازیم که هیچ جذابیتی ندارند ؟ در 
سریال  ساخت  شاهد  بارها  اخیر  سالهای 
هایی بودیم که با وجود هزینه های فروان 
ولی هرگز نتوانستند بیننده را قانع نمایند 
تا سریال را دنبال کنند. اما سریال بانوی 
عمارت یک اثر خوش ساخت با قصه ای 
جذاب و با بازی های ساده و روایتی شیرین 
موفق شد پس از سالها مخاطبان تلویزیونی 
کند. مند  بهره  زیبا  اثر  یک  دیدن  از  را 
زمانی که مخاطب از پایان بندی و اتمام 
آن راضی می باشد  یعنی عوامل سریال 
با فکر و هدفمند به ساخت آن اقدام نموده 
اند.  مدیران رسانه ملی باید از همین سوژه 
های زیبا و ساده که به زبان و زندگی مردم 
هایی  سریال  در   . بپردازند  است  نزدیک 
بیشتر سوژه  دیدیم  اخیر  سالهای  در  که 
های تکراری بوده البته با تغییرات جزیی 
تا بیننده بپذیرد این اثر با محصول قبلی 
و  تجزیه  و  یابی  سوژه   . است   متفاوت 
تحلیل آن در اتاق های فکر حتما کمک 
و  فاخر  محصولات  ساخت  برای  شایانی 
های  سریال  در   . کرد  خواهد  بیننده  پر 
تاریخی هر چی از قضاوت ها در ساخت 
بیننده  ایم  شده  دور  موضوع  پرداخت  و 
بیشتر لذت برده است . بهتر است قضاوت 
را به مخاطب سپرده شود تا اینکه سازنده 
خود وارد قضاوت سوژه شود . سریال بانوی 
عمارت فارغ از قضاوت های معمول بود ، 
پیش بینی نشده بود و به بیان واقعیت و 
صداقت در روایت خیلی نزدیک شده بود . 
همین ویژگی ها افسوس تمام شدن از این 
سریال را هنوز برای مخاطبان باقی گذاشته 
است . امیدواریم این سریال  سرآغازی تازه 
برای ساخت سریال های  خوش ساخت 
و قصه محور باشد تا افُت محسوسی که 
در سال های اخیر در سریال سازی اتفاق 

افتاده است جبران شود .

تجلیل از آقای بازیگر در 
جشنواره فیلم فجر

فیلم  جشنواره  هفتمین  و  سی 
انتظامی  عزت الله  نکوداشت  شاهد  فجر، 
عزیزالله  حقیقی،  ابراهیم  بزرگداشت  و 
عباس  خسروشاهی،  خسرو  حمیدنژاد، 
گنجوی و فاطمه معتمدآریا خواهد شد.

سینمای ایران در سال ۱۳۹۷ با آقای 
بازیگر وداع کرد؛ هنرمندی که بازی های 
»گاو«،  چون  فیلم هایی  در  تاثیرگذارش 
»اجاره نشین ها«  و  واشنگتن«  »حاجی 
تا »هامون« و »بانو« و در سال های اخیر 
»مینای شهر خاموش« و »راه آبی ابریشم« 

همچنان ماندگار است.
افتتاحیه سی و هفتمین  در مراسم 
هنرمند  این  یاد  به  فجر  فیلم  جشنواره 
شد.  خواهد  برپا  نکوداشتی  مراسم  فقید 
انتظامی چهار بار برای بازی در فیلم های 
»روز  آب«،  روی  »خانه ای  »گاوخونی«، 
به  موفق  سینما«   »گراند  و  فرشته« 
دریافت سیمرغ بلورین جشنواره فجر شد و 
همچنین بازی او در »ناصرالدین شاه آکتور 
تقدیر  و »خانه خلوت« شایسته  سینما« 
از جشنواره  دوره  او در سه  شناخته شد. 

فیلم فجر داور بود.
همچنین بزرگداشت ابراهیم حقیقی، 
خسروشاهی،  خسرو  حمیدنژاد،  عزیزالله 
پنج  معتمدآریا،  فاطمه  و  عباس گنجوی 
افتتاحیه  مراسم  در  سرشناس  سینماگر 

جشنواره برگزار می شود.

پلمب ۱۱۰ فروشگاه قاچاق 
پوشاک تا روز دوشنبه

سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و 
ارز گفت:طی ۳ روز آینده یعنی تا انتهای 
روز دوشنبه اول بهمن ماه  همه کالاهای 
توسط  شده  احصا  پوشاک  ۱۱۰فروشگاه 
پایین  آنها  تابلوی  و  آوری   ستاد، جمع 
کشیده می شود.حمیدرضا دهقانی نیا گفت: 
استانداری مصوبه ای درباره طرح جلوگیری 
از عرضه پوشاک قاچاق داشت که برداشت 
های متفاوتی از آن صورت گرفته بود و این 
برداشت ها از دید بیرونی این طور به نظر 
تراشی صورت گرفته  مانع  می رسید که 
است. وی افزود: از نظر ستاد، این برداشت 
از مصوبه استانداری تنها نیاز به هماهنگی 
ها  هماهنگی  این  که  داشت  بیشتر  های 
معاون  پرست  دین  اقای  حضور  با  امروز 
حوزه،  این  مسئولان  وزیرکشور،   دیگر 
انجام  استانداری  معاون  و   تولیدکنندگان  
شد. سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا 
مصوب   جلسه  این  در  کرد:  تاکید  ارز  و 
شد که با محوریت وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و همچنین اتحادیه مربوط  ظرف 
سه روز آینده یعنی تا انتهای روز دوشنبه 
اول بهمن ماه  همه کالاهای ۱۱۰ فروشگاه 
پوشاک احصا شده توسط ستاد، جمع آوری  

و تابلوی آنها پایین کشیده شود.

عضو کمیسیون تلفیق بودجه 98؛

سالی180هزارمیلیاردتومانیارانهپنهانبنزینمیدهیم

واکنش گسترده مردم و کارشناسان به صحبت های نامتعارف کی روش؛

این تیم ملی »ایران« است، نه تیم ملی »کی روش«!

مدل  گفت:   ۹8 بودجه  تلفیق  کمیسیون  عضو 
بودجه نویسی باید به نوعی عوض شود و دولت و نگاه 
آن سیاسی نباشد و باید تکلیف یارانه پنهان مشخص 

شود.
بودجه  تلفیق  کمیسیون  عضو  زارع«،  »رحیم 
مجلس شورای اسلامی، در خصوص بودجه شرکت های 
خودشان  از  دولتی  شرکت های  بودجه  گفت:  دولتی 
با هزینه های جاری شان 6۷ درصد  است. در سال ۹۷ 
یعنی ۳۹8 هزار میلیارد تومان افزایش پیدا کرده است. 
امسال شده  بود که  تومان  میلیارد  سال گذشته 5۳۹ 
۹2۱ هزار میلیارد تومان یعنی ۳۹8 هزار میلیارد تومان 

افزایش یافته است.
سرمایه ای  بخش  در  گذشته  سال  داد:  ادامه  وی 
شده  امسال  و  بوده  تومان  میلیارد   524 و  هزار   ۱42
۱5۷ هزار و 8۳2 میلیارد تومان که ۱5 هزار و ۳۰۷ 
پیدا  افزایش  درصد  دهم   ۱۰.۷ یعنی  تومان  میلیارد 

کرده است.  
زارع عنوان کرد: در بحث مالیات، سال گذشته ۹ 
هزار و 88۱ میلیارد تومان بوده و امسال 5 هزار و 424 
میلیارد شده یعنی 4 هزار و 456 میلیارد تومان یعنی 

حدود  منفی 45 درصد مالیاتشان کمتر شده است.
کرد:  تصریح   ۹8 بودجه  تلفیق  کمیسیون  عضو 
درصد سود سهام سال گذشته ۱5 هزار و 55۹ میلیارد  
تومان بوده و امسال 6 هزار و ۷۱8 میلیارد تومان شده، 
یعنی سود سهام 5۰ درصدشان، 8 هزار و 84۰ میلیارد 
تومان، یعنی حدود 5۷ درصد نسبت به سال گذشته 

کمتر شده است.

بودجه  افزایش  میزان  مجموع  در  افزود:  وی 
شرکت های دولتی، بانک ها و موسسات انتفاعی وابسته 
به دولت در لایحه بودجه سال ۹8 نسبت به سال ۹۷، 
4۳5 هزار و 62۹ میلیارد تومان افزایش پیدا کرده که 
معادل 4/۹۱ دهم درصد مربوط به افزایش هزینه های 

جاری است.
وی گفت: این افزایش ها به دلیل نوسانات نرخ ارز 
و اوضاع بوده است اما بودجه ریزی ما برای شرکت های 
دولتی درست نیست. از همین ۱2۰۰ میلیارد  تومانی 
تشکیلاتی  و  دولتی  شرکت های  بودجه  در  مثلا  که 

هست، اگر دولت 5 درصد هم از هزینه های غیر ضروری 
جلوگیری کند، حدود 6۰ هزار میلیارد تومان می شود 

یعنی اندازه اعتبارات عمرانی بودجه کل کشور.
زارع اضافه کرد: این اعتبارات عمرانی است که به 
هزینه های جاری  بودجه،  بقیه  و  مردم می رسد  دست 

است.
نماینده مردم آباده، بوانات و خرم بید در مجلس 
و  دولتی  حقوق های  برای  کرد:  اظهار  اسلامی  شورای 
تومان  میلیون   ۱۹ همان  شده  تعیین  سقف  بانک ها، 
است اما متاسفانه هنوز برخی از حقوق ها شفاف نیست.

از  جلوگیری  برای  نمایندگان  اینکه  بیان  با  زارع 
پرداخت حقوق های نجومی تلاش خواهند کرد، افزود: 
توازن در پرداخت حقوق باید در  دستور کار قرار گیرد 
و وزارت اقتصاد نمی تواند متولی شود و فقط می تواند، 

جنبه نظارتی داشته باشد.
خصوص  در   ۹8 بودجه  تلفیق  کمیسیون  عضو 
گفت:  ترجیحی  نرخ  به  مرزی  مناطق  در  بنزین  ارائه 
برای نرخ ترجیحی باید یک تصمیم کلی گرفته شود. 
ما سالی ۱8۰ هزار میلیارد تومان در کشور یارانه پنهان 
بنزین می دهیم که واقعا باید فکری برای آن کنیم که 
شود.  می  حل  مشکل  کنیم،  درست  را  سوم  یک  اگر 
۱8۰ میلیارد، 4 برابر کل یارانه ای است که در کشور 

پرداخت می کنیم.
بودجه  هزینه های  درصد   5 اگر  داد:  ادامه  وی 
سوم  یک  و  یابد  کاهش  بانک ها  و  دولتی  شرکت های 
یارانه پنهان بنزین را قطع کنیم، دیگر ما نیاز به فروش 
نفت نخواهیم داشت. ما اگر یک سوم یارانه پنهان بنزین 
را بتوانیم کم کنیم و 5 درصد هم در شرکت های دولتی 
کاهش داشته باشیم، اصلا نیاز به فروش نفت نداریم، 
بودجه مان  این صورت  در  تحریم شود  نفت  اگر  حتی 
تعیین  پنهان  یارانه  امسال  اگر  تأمین می کنیم.  را هم 
تکلیف شود که هیچ، در غیر این صورت سال اینده به 
جمهوری  ریاست  انتخابات  سپس  و  مجلس  انتخابات 

می خوریم و موضوع حل نخواهد شد.
زارع گفت: نرخ ترجیحی برای جلوگیری از قاچاق 
است. رنج قیمت تعیین نشده و در حد پیشنهاد بوده و 

عملی نشده است.

عزت و شرافت ایران بالاتر از هر اسمی است که بخواهد کوچک ترین 
توهینی به این مردم کند و حالا بازهم مردم ایران نشان خواهند داد که 

یکپارچه پشت سر تیم ملی هستند.
اتفاقی که برای تیم ملی کشورمان در جدول رده بندی پس از پایان بازی 
مقابل عراق افتاد در نگاه اول اتفاق دلچسبی بود که به عنوان تیم اول توانستیم 
صعود کنیم و با توجه به قرعه بهتر نسبت به عراق مقابل عمان قرار خواهیم 
گرفت. ولی موضوع از جایی تلخ می شود که همچون چند بازی گذشته تیم 
ملی، کارلوس کی روش سرمربی پرتغالی تیم ملی با انجام صحبت هایی قبل و 
بعد از بازی شیرینی این پیروزی ها و موفقیت ها را به کام مردم کشور و مسئولین 
تلخ کرد. اتفاقی که باعث شد همه کارشناسان، مجریان و پیشکسوتان ورزشی 

نسبت به این موضوع و صحبت ها واکنش های تندی داشته باشند.
مردم کشورمان نیز از زمانی که این صحبت ها توسط سرمربی پرتغالی 
ایراد شد با انتقادهای شدیدی نسبت به کی روش در فضای مجازی واکنش 
نشان دادند و هزاران توییت درخصوص نفی این صحبت ها از طرف کاربران 
روزها  این  که  ایران  ورزشی  سرشناس  مجری  خیابانی  جواد  شد.  منتشر 
از  بعد  می کند  اجرا  ورزش  شبکه  در  را  آسیا  ملت های  جام  برنامه  ویژه 
و  کرد  تمام  فوتبال دوستان  همه  بر  را  حجت  کی روش،  صحبت های  این 
حرف هایی را زد که شاید اگر فدراسیون فوتبال در این چند سال گوش 
شنوایی داشت هیچگاه کار به جایی نمی رسید که این مربی بخواهد اینگونه 
نسبت به مردم ایران و مسئولین ورزش کشور توهین و هتاکی کند. جواد 
خیابان گفت: کی روش کارمندی برای فوتبال ما است نه رئیس ما و اینگونه 

اظهارنظرها و دخالت کردن ها در حوزه اختیارات او نیست.«

بعد از خیابانی این بار نوبت عادل فردوسی پور، محمدحسین میثاقی 
و محمدرضا احمدی دیگر مجریان ورزشی بود که نسبت به اظهارنظرهای 
کی روش واکنش نشان دهند. بعد از این واکنش ها مشخص شد که دیگر 

اظهارنظرهای نامتعارف کی روش خریدار ندارد.
وقت  به صحبت های چند  نسبت  واکنش ها  از  موجی  روز گذشته  از 
اخیر کی روش در فضای توییتر راه افتاده است که به برخی از آنها اشاره 

می کنیم.
یوسف اکبری- دبیر ورزشی خبرگزاری ایسنا

کی روش وسط بزرگترین آرزوی فوتبال دوستان ایرانی دوباره زد زیر 
ساعتی  او  ایران  اقتصادی  بد  اوضاع  این  در  میدانید  آیا  اما  احترام.  میز 
2 میلیون و 5۰۰ هزار تومان حقوق میگیرد. روزی 6۰ میلیون ماهی ۱ 

میلیارد و 8۰۰ میلیون. خدا بده برکت. کلاه دوستان بالاتر.
مهدی ملکی- دبیر ورزشی روزنامه ایران:

نهصد هزار دلار برای 6 ماه، 6 هزار دلار برای هر برد و 8 هزار دلار 
پاداش بابت صعود از گروه  در این شرایط بیایی ازسفره خالی مردم بگویی! 
چقدر این رویه برایمان آشناست. مثل فلان نماینده یا مسئولی که ماهی 
2۰ میلیون تومان حقوق می گیرد و از خط فقر و سفره خالی مردم صحبت 

می کند.
پژمان راهبر- روزنامه نگار و سردبیر ورزش سه:

فکر می کنید آقای داورزنی دیشب برای چه کاری در اردوی تیم ملی 
بودند؟ بنا به گفته یک مقام آگاه 45۰ هزار یورو بابت دو برد تیم ملی و 
صعود به دور بعد به تیم ملی پرداخت شد. بنابر پروتکل مصوب بازیکنان 

وکادر تیم ملی بابت هر پیروزی ۳ و 6 هزار دلار پاداش می گیرند.
تیم ملی فوتبال ایران برگزیده ای از فرهنگ، اقتدار و تمدن این کشور 
است که حالا در مهم ترین رویداد فوتبالی قاره کهن روزهای حساسی را سپری 
می کند. درست است که موضوع مربی پرتغالی به یکی از دغدغه های اصلی این 
روزهای فوتبال ما تبدیل شده ولی نباید این موضوع را فراموش کنیم که تیم 
ملی ایران در آزمون سختی قرار دارد و پرداختن به حاشیه ها باعث خواهد شد 
این تیم از آن رسالت اصلی که همان قهرمانی در قاره آسیا است دور شود. در 
این یکی دو سال اخیر همه ظرفیت و امکانات در اختیار فدراسیون فوتبال قرار 
داده شده که این مهم اتفاق بیفتد و باید این نکته مهم را در نظر داشته باشیم 
که طرف حساب مردم ایران قطعا کارلوس کی روش نیست، چون همانطور که 
در بالا اشاره شد کی روش نیز جزیی از این پازل است و فدراسیون فوتبال باید 
جوابگوی هواداران میلیونی کشور باشد. ما همه باید برای موفقیت و سربلندی 
تیم ملی ایران تلاش کنیم چون تنها این نام است که میلیون ها ایرانی پشت 
سر آن ایستاده اند. عزت و شرافت ایران بالاتر از هر اسمی است که بخواهد 
کوچک ترین توهینی به این مردم کند و حالا بازهم مردم ایران نشان خواهند 
داد که یکپارچه پشت سر تیم ملی هستند که این تیم بتواند به قهرمانی آسیا 
دست پیدا کند. در حال حاضر با استعدادترین بازیکنان یکی دو دهه اخیر 
فوتبال کشور در تیم ملی حضور دارند و قطعا این سرمایه ها می توانند دست به 
کار بزرگی بزنند و همانطور که ورزش ما در چند سال گذشته اقتدار خود را 
در میادین بین المللی نشان داده این بار جوانان غیور ایران صلابت فوتبال ایران 
را نشان خواهند داد. همه ما باور داریم این تیم ملی »ایران« است نه تیم ملی 
»کی روش«!                       منبع برنا
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روزنامه صبح ایران

سایهروشنهایافزایش۳0تا1۴۵درصدیقیمتخودرو
سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن تشریح کرد:

ملی  تیم  سرمربی  گفت:  المپیک  ملی  کمیته  رییس 
فوتبال موظف است در چارچوب قراداد خود به هدایت فنی 
تیم ملی پرداخته و حقی برای دخالت در امور داخلی کشور را 
ندارد.دکتر سیدرضا صالحی امیری رییس کمیته ملی المپیک 
کشورمان در واکنش به اظهار نظر اخیر سرمربی تیم ملی 
فوتبال بزرگسالان گفت: ایشان باید بدانند که تیم ملی فوتبال 
و بازیکنان افتخارآفرین آن متعلق به ملت ایران است و وی 
طبق قراردادش موظف به هدایت فنی این تیم است و حق 
هیچ گونه اظهار نظر بی مورد و مداخله گرایانه در امور داخلی 

کشورمان را ندارد..../ صفحه 4

جسد  کشف  از  ماکو  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
با همکاری هنگ مرزی و هلال  کودک 6 ساله مفقودی 

احمر ماکو خبر داد.
این  رخداد  چگونگی  تشریح  در  اسماعیل زاده  سجاد 
حادثه گفت: یک خانوم ایرانی با دو بچه ۳ ساله و 6 ساله از 
طریق مسیر غیر قانونی از پشت کوه گمرک زمینی بازرگان 
قصد خروج از مرز را داشت. وی در ادامه گفت: با هوشیاری 
مرزبانان شهرستان و مستقر در پایانه مرزی خانم دستگیر 
می شود ولی بچه 6 سالش گریزان در تاریکی رو به کوه فرار 

کرده و گم می شود که بعد از 5 ساعت جسد کودک پیدا شد.

کودک ۶ ساله قربانی 
خروج غیرقانونی از مرز شد

کی روش باید در چارچوب 
قرارداد خود حرکت کند

 نوبخت: در حوزه 
صادرات نفتی مشکل داریم
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واکنش رییس کمیته ملی المپیک به اظهارات سرمربی تیم ملی؛

رئیس جمعیت هلال احمر ماکو؛
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